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Verslag van de vergadering van de ASD van woensdag 11 september 2019, 

vergaderruimte Middenzaal in de Oude Veiling, Marktstraat 19, van 19.30 uur tot 21.30 

uur 

 

Notulen:  Evelien Moors 

Voorzitter: Jaap Overbeek 

 

Gast:  Erik Schneider 

 

M.k.a:  Kim Veltman, Marlon van Diemen, Marian de Hertog, Dick de Kuijer, Linda 

Oldeman 

 

1.1 Welkom voorzitter 

1.2 Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij noemt 

de afwezigen met bericht.  

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2.1 Ingekomen post 

2.2 Uitgaande post 

- De raad bespreekt de ingekomen en uitgaande post.  

- Naar aanleiding van de ingekomen post geeft de voorzitter aan dat hij aanwezig 

zal zijn bij de lezing van Anke Siegers op 17 september.  

- Verder geeft de secretaris aan dat hij zal nalopen of alle leden de inloggegevens 

van de koepel hebben. Verder kan sociaalweb.nl worden doorgenomen. De 

voorzitter is al geabonneerd en stuurt relevante informatie door naar de raad.  

 

3. Verslag 11 juli 2019 

- Het verslag wordt vastgesteld.  

- Naar aanleiding van het verslag: er is gesproken met de directeur van 

Zorgcentrum Aelsmeer. Er zijn knelpunten in de zomervakantie, maar dat speelt 

niet alleen in Aalsmeer. Er is grote personeelsschaarste in de zorg. Er zijn in 

Zorgcentrum Aelsmeer echter geen lange wachtrijen voor de basiszorg. De raad 

besluit in november de situatie nogmaals te bekijken.  

  

4.       CEO Wmo + Rapportage 

- Erik geeft aan dat hij enkele opmerkingen heeft ontvangen van de raad naar 

aanleiding van het Cliëntervaringsonderzoek Wmo. Hij ligt de resultaten toe.  

- Een aandachtspunt dat uit het onderzoek is gekomen, is de onafhankelijke 

cliëntondersteuning. De bekendheid en het gebruik van de onafhankelijke 

cliëntondersteuning is laag. Dit ondanks dat er via verschillende kanalen op wordt 

gewezen. Wellicht is de gemeentelijke ondersteuning al genoeg of mogelijk moet 

de brief waarin erop wordt geattendeerd, worden aangepast. Er kan naar de 

opmaak en het taalniveau worden gekeken.  

- Een ander opvallend punt is dat bij de onderdelen Individuele begeleiding en 

Dagstructurering een derde van de respondenten aangeeft dat de afgesproken 

zorg niet is geleverd. Dat is merkwaardig omdat er bijna geen klachten over de 

onderdelen zijn ontvangen en de waardering hoog is. Wellicht was de 

vraagstelling niet goed geformuleerd, daar zal volgend jaar goed op worden gelet. 

Ook kan de doelgroep worden benaderd aan de hand van de uitslag om zo meer 

inzicht in de resultaten te krijgen.  

- De raad geeft mee dat het goed zou zijn om er in het vervolg ook op te wijzen dat 

een mantelzorger kan helpen met het beantwoorden van de vragen. Op dit 
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moment worden alleen de klanten benaderd, terwijl een mantelzorger wellicht 

meer zicht heeft op sommige zaken. Erik antwoordt de suggestie mee te nemen.  

- Erik geeft verder aan dat ook jonge mantelzorgers de aandacht hebben van het 

college. Het is wel lastig om een volledig beeld te krijgen van de mantelzorgers 

omdat niet iedereen zich als mantelzorger identificeert.  

- De raad en Erik bespreken de zorgen omtrent wonen. Ouderen zijn vaak bereid 

om kleiner te wonen, maar de huidige woningmarkt bemoeilijkt dat. De raad vindt 

het een gemiste kans als wonen niet in de nota sociaal domein wordt opgenomen.  

- De raad en Erik bespreken de Wmo en Wlz. Burgers die op het grensgebied zitten, 

krijgen begeleiding. De zorg kan anders geregeld zijn bij de Wlz en de 

betalingssystematiek is ook anders.  

- De raad vraagt of bij de enquête voor schuldhulpverlening ook externe partijen als 

Humanitas worden benaderd. Erik geeft aan dat dit goed zou zijn om te doen en 

neemt het mee.  

- Erik meldt nog dat er wordt gewerkt aan de evaluatie van het minimabeleid. De 

raad zal ook worden betrokken.  

 

5. Nabespreking “De kracht van Aalsmeer”  

- De nota is op bepaalde punten herschreven. Een aantal adviespunten van de ASD 

is meegenomen, onder meer: 

• De opmaak is aangepast.  

• Het stuk over jeugd is herschreven, hoewel het op bepaalde punten nog 

steeds vaag blijft. Dit zal waarschijnlijk concreter worden in de 

uitwerkingsplannen.  

• Er is wat meer geschreven over woonvormen, maar het zal uitgebreider 

aan bod komen in de woonagenda.  

• Schiphol is opgenomen in de nota.  

• Het stuk over het sociaal team is herschreven. 

- Verder merkt de voorzitter het volgende op over de nota: 

• Dementie is nog steeds mager beschreven.  

• Het college is terughoudend in de financiering voor inloopvoorzieningen. 

Het wordt gelegd bij Zorgcentrum Aelsmeer. Dit is zorgelijk. 

• Right to challenge wordt nog niet in de nota voor het sociaal domein 

genoemd. Het college start actief met right to challenge bij de 

groenvoorzieningen. Indien het positief wordt beoordeeld, dan wordt het 

mogelijk uitgebreid naar andere domeinen.  

- De partijen hebben kritisch op de nota gereageerd. Het is weinig kaderstellend 

genoemd en er wordt een planning voor de uitvoeringsplannen gemist. Verder 

komt dementie onvoldoende voor in de nota en is de aanpak tegen eenzaamheid 

niet goed genoeg verwoord.  

- Het college heeft hierop toegezegd een oplegnotitie toe te voegen, waarin wordt 

gereageerd op de punten. Ook zal er een betere planning worden opgesteld. Eind 

oktober zal de nota in de gemeenteraad worden behandeld.  

- De voorzitter heeft benadrukt dat de ASD de oplegnotitie ook graag ontvangt. 

Verder meldt hij dat op termijn de uitwerkingsplannen ter advies naar de raad 

zullen worden gestuurd.  

 

6. Bijwerken actielijst  

- De lijst wordt opgeschoond. Het doornemen van de kenniskaart wordt voor de 

volgende vergadering geagendeerd.  

- Het werkplan wordt niet meer zoals voorheen gehanteerd. De dossiers zijn 

ondergebracht bij de werkgroepen.  
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7.       Wat verder ter tafel komt en rondvraag 

- De voorzitter zal komende tijd inventariseren bij de nieuwe leden of ze door willen 

gaan. Indien dit zo is, dan krijgen ze op korte termijn hun geloofsbrieven.  

Verder zal de voorzitter het beleidsstuk over aanpak jongeren naar de raad 

sturen. De raad moet bekijken of er een advies over moet worden geschreven. 

Verzoek aan de werkgroepen Jeugd en Participatie om in ieder geval specifiek 

naar het stuk te kijken. Indien nodig, kan het stuk tijdens de vergadering op 7 

oktober worden besproken (nog onder voorbehoud; de vergadering was voorheen 

gepland op 10 oktober).  

De voorzitter noemt ook dat tijdens de training van 16 oktober, start om 15.30u, 

de burgemeester wellicht langskomt voor een kennismaking met de nieuwe leden. 

Dieetwensen voor de training kunnen worden doorgegeven aan de voorzitter. 

Tot slot meldt de voorzitter dat er nog wordt gekeken naar het inplannen van een 

werkbezoek aan de praktijkschool. Verder vindt op 30 september om 10.00u een 

werkbezoek plaats aan Zorgboerderij Inner-Art in De Kwakel.  

- Rudolf geeft aan dat hij wellicht zijn termijn in de ASD niet zal voltooien. Hij zal de 

raad blijven informeren.  

 

21.30 uur  Sluiting 

 
ACTIELIJST ASD AALSMEER 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2019, 
eerstvolgen
de 
vergadering 

Allen 

20170913  Bespreken of het nog wenselijk is om Jeugdfonds 
Sport en Cultuur te agenderen 

2019 Werkgroep Jeugd 

20181114  Ontwikkeling inkopen jeugdzorg bekijken 2019 DB 

20190410  Inloggegevens Koepel naar nieuwe leden sturen 2019 Secretaris 

20190410  Verder verdiepen in Leergeld 2019 Werkgroep 
Participatie 

20190911  Bekijken hoe het staat met eventuele 
personeelsschaarste bij Zorgcentrum Aelsmeer 

November 
2019 

Allen 

 

 


